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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare
och tid för justering, anmälan av protokollet från förra
sammanträdet
Dagordningen godkändes.
Protokolletjusteras av ordföranden och vice ordföranden
tisdagen den 8 november.
Protokollet från rådets sammanträde den 10 oktober 2022
anmäldes och lades till handlingarna.

§ 2 Besök: Anastasia Wallen och Sofia Stenström,
äldrekuratorer, beställarenheten äldre
Anastasia och Sofia presenterar sig själva och uppdraget som
äldrekurator. Äldrekurator är nyinrättad tjänst i förvaltningen från
och med den 1 september 2022 finansieras i nuläget av
stimulansmedel. Äldrekuratorernas uppdrag omfattar primärt
seniorer i Farsta över 65 år. Äldrekuratorena arbetar med att
etablera kontakter och har besökt exempelvis vårdcentraler,
bibliotek, öppna seniorverksamheten och kyrkan i syfte att nå den
enskilde som kan vara i behov av exempelvis stöd och motivation
för att bryta ofrivillig ensamhet. Inom ramen för uppdraget
arbetar äldrekuratorerna uppsökande och vräkningsförebyggande.
De bedriver ett förstärkt motivationsarbete, fungerar som stöd till
biståndshandläggarna, kartlägger ensamhet och stöttar upp
enskilda seniorer i sociala- och myndighetskontakter. Som del i
det förebyggande arbetet har alla seniorer som fyllt 80 år bjudits
in till en informationsträff som genomfördes tidigare under
hösten.

Äldrekuratorerna informerar rådet om Regionens projekt Senior
connect, inom vilket äldre med risk för upplevd ensamhet fångas
upp, stöttas på vårdcentral och erbjuds möjlighet att delta i
kommunens och civilsamhällets aktiviteter. Den vårdcentral i
Farsta som är med kommer att ha gruppträffar. Till gruppträffen
den 1 december klockan 13:00 önskar vårdcentralen bjuda in en
representant från PRO respektive SPF. Rådet utser representanter
för respektive organisation och återkopplar till äldrekuratorerna.

Rådet tackar Anastasia och Sofia för besöket.
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§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 17 november
Ärende nr 2: Bygg ett utegym i Skända/
Svar på medborgarförslag
Dnr FAR 2022/427
Rådet ansluter till förvaltningens förslag.
Rådet framför att det underlättat med ett tydligare formulerat
beslutsunderlag, till exempel om utegymmet det hänvisas till
avser det för seniorer eller annat.

Ärende nr 3 : Anlägg en ny boulebana i Skända/
Svar på medborgarförslag
Dnr FAR 2022/444
Rådet ansluter till förvaltningens förslag.
Rådet menar att kartan visar felaktigheter och efterlyser aktuellt
och korrekt beslutsunderlag.

Ärende nr 4: Etablering av kolonilotter
Redovisning av uppdragfrån stadsdelsnämnden
Dnr FAR 2022/458
Rådet ansluter till förvaltningens förslag.

Årende nr 5: Upprustning av brygga vidFarstastrandsbadet
Inriktnings- och genomförandeärende
Dnr FAR 2022/776
Rådet ansluter till förvaltningens förslag.
Rådet anser det märkligt att projektet Farstaängen blev billigare
än förväntat. Rådet menar att resterande medel hade kunnat
användas till parkeringsplatser vid Farstaängen, för att öka
tillgängligheten, något som idag saknas.

Ärende nr 6. Medborgarundersökningen 2022
Dnr FAR 2022/607
Rådet ansluter sig till det som gäller för Stockholm i stort. Rådet
konstaterar däremot att svarsfrekvensen för Farsta är för låg för
att dra slutsatser. Därutöver finner rådet det anmärkningsvärt att
frågan om vinterväghållning på gator respektive gångvägar
slagits ihop när det är olika nämnder som ansvarar för olika delar
av vinterväghållningen.

!fl//[/
Justerarnas signaturer



llf StockholmsV stad
Farsta stadsdelsnämnd
Pensionärsrådet

Protokoll
2022-11-07

Sida 4 (5)

Ärende nr 7: Brukarundersökning 2022 inom äldreomsorgens
dagverksamhet
Dnr FAR 2022/620
Rådet ansluter till förvaltningens förslag.

Ärende nr 14: Rapportering till !VO av ej verkställda gynnande
beslutför kvartal 3 år 2022
Dnr FAR 2022/739
Rådet har inget att erinra.

Rådet undrar över anledningar till varför individer tackar nej till
erbjuden plats. Dialog mellan förvaltningen och rådet om
anledningar.

§ 4 Information från förvaltningen
Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande.

• Äldrekuratorer
• Kvalitetsutmärkelsen - beställarenheten är med och

tävlar.
• Personalkontinuitet inom hemtjänst egen regi -

god personalkontinuitet innebär att så få medarbetare som
möjligt ska utföra beviljade vård- och omsorgsinsatser.
Farstas kommunala hemtjänst hade de bästa kommunala
kontinuitetssiffrorna i hela Stockholms stad.

• Kvalitetsuppföljning på individnivå- hur de genomförs.

§ 5 Genomgång av balanslista
Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor,
besök och liknande - se bilaga.

Rådet beslutar att vid nästkommande sammanträde planera vilka
gäster som ska bjudas in under år 2023.

§ 6 Övriga frågor
Inga övriga anmäldes.
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§ 7 Sammanträdet avslutas
Ordföranden avslutade sammanträdet.

Jr j\/
Justerarnas signaturer



Bilaga

Pensionärsrådets balanslista över kommande besök, frågor mm

Besök, fråga Väcktes när Tas upp när

Besök av Farsta Centrums nya ägare Stadsrum 7 december 2020 Avvaktar
Fastigheter 2022

Besök av Gunilla Ekstrand, stadsdelsdirektör 11 april 2022 5 december
2022

Besök av stadsdelsnämndens ordförande och vice 11 april 2022 Hösten
ordförande 2022/våren

2023

Besök av kommunpolis Stockholm syd/Farsta 16 maj 2022 Våren 2023

Eventuellt besök av Lars Sande, Äldrecentrum 24 februari 2020 Avvaktar
2022

Besök av Petra Ulmanen. 3 december 2018 Avvaktar

Förvaltningen har fortsatt kontakt med Petra Ulmanen 2022
som kan komma och presentera resultaten i rapporten
som handlar om intervjustudien med de mest sjukas
äldre anhöriga. Rapporten kommer eventuellt att vara
klar vintern 2020/2021.

Balanslistan uppdaterades senast den 7 november 2022


